

LUPP + PARTNER



LUPP + PARTNER ADVISED THE EQT PORTFOLIO COMPANY, IVC EVIDENSIA, ON THE ACQUISITION OF KLEINTIERZENTRUM GREVEN

München, 7. September 2022

LUPP + PARTNER HAT DIE EQT PORTFOLIOGESELLSCHAFT, IVC EVIDENSIA, BEIM ERWERB DES KLEINTIERZENTRUMS GREVEN BERATEN

IVC Evidensia ist die führende Tiermedizin-Gruppe Europas. Nach dem Zusammenschluss mit Independent Vetcare Ende 2016 ist die IVC Evidensia-Gruppe, welche von dem Private Equity Investor EQT (mehrheitlich) sowie Nestlé und Silver Lake Partners gehalten wird, mittlerweile in 19 Ländern Europas mit mehr als 2.300 Tierkliniken und Tierarztpraxen vertreten.

Neuestes Mitglied der IVC Evidensia Gruppe ist das Kleintierzentrum Greven (Nähe Münster), eine der renommiertesten und modernsten tiermedizinischen Einrichtungen in Nordrhein-Westfalen. Diese ist Arbeitgeber von über 60 Mitarbeitern, darunter ca. 20 Tierärztinnen und Tierärzte. Sie deckt zahlreiche Fachbereiche wie z.B. Allgemeinmedizin, Augenheilkunde, bildgebende Diagnostik, Chirurgie, Dermatologie, Endoskopie, Gynäkologie, Innere Medizin, Kardiologie, Neurologie, Onkologie, Orthopädie, Physiotherapie und Zahnheilkunde ab.

Lupp + Partner hat Evidensia Deutschland in den letzten Jahren bei dem Erwerb zahlreicher Tierkliniken und

Munich, 7 September 2022

LUPP + PARTNER ADVISED THE EQT PORTFOLIO COMPANY, IVC EVIDENSIA, ON THE ACQUISITION OF KLEINTIERZENTRUM GREVEN

IVC Evidensia is the leading veterinary group in Europe. Following the merger with Independent Vetcare at the end of 2016, the IVC Evidensia group, which is owned by private equity investor EQT (majority stake), Nestlé and Silver Lake Partners, is now present in 19 countries across Europe with more than 2,300 veterinary clinics and practices.

The newest member of the IVC Evidensia group is Kleintierzentrum Greven near Münster, one of the most renowned and modern veterinary facilities in North Rhine-Westphalia. With more than 60 employees, including around 20 veterinarians, the practice covers almost all areas of expertise such as general medicine, ophthalmology, diagnostic imaging, surgery, dermatology, endoscopy, gynecology, internal medicine, cardiology, neurology, oncology, orthopedics, physiotherapy and ophthalmology.

Lupp + Partner has advised Evidensia Germany on the acquisition of numerous veterinary clinics and

Tierarztpraxen beraten, zuletzt u.a. beim Erwerb der Tierklinik Hofheim (Taunus), der größten Tierklinik in Deutschland.

Die Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner bei der Beratung von Private Equity Investoren im Rahmen der Umsetzung von Buy-and-Build Strategien, insbesondere im Healthcare-Bereich.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

practices in the last years, most recently on the acquisition of Tierklinik Hofheim (Taunus), the largest veterinary clinic in Germany.

The transaction underlines Lupp + Partner's expertise in advising private equity investors on the implementation of buy-and-build strategies, particularly in the healthcare sector.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.